
JEGYZŐKÖNYV 
a MAMS Elnökségi üléséről 

2008. március 5. 19h Magyar Sport Háza 
1146 Budapest, Istvánmezei út 1-3. 

 
 

Jelen vannak: 
 
Csiba Péter Sportszakmai alelnök  
Pusztai Csaba  Gazdasági alelnök, levezető elnök  
Daragó István Elnökségi tag  
Kökényesi György Elnökségi tag  
Sasvári Sándor Elnökségi tag  
Tóth István Tiszteletbeli elnök  
Zólyomi Andrea Főtitkár  
 
Meghívottak, érdeklődők: 
 
Bakó Péter MAMS környezetvédelmi felelőse  
Vágó Tibor Sportbírói kollégium vezetője  
Fülöp Ferenc Sportbírói Kollégium helyettes vezetője  
Dr. Némethi Zsolt Ügyvéd  
Déczi Ferenc Motocross szakágvezető  
Daróczy Gábor FB elnök  
Bulcsu Rezső Gyorsasági szakágvezető  
Wodicskáné Tállyai Beatrix Tagszervezet képviselője  
Nádasdi János   
 
 
Az elnökség 5 fővel határozatképes. 
Pusztai Csaba üdvözli a megjelenteket. Jegyzőkönyvvezetőnek Zólyomi Andreát, 
hitelesítőknek Csiba Pétert és Kökényesi Györgyöt javasolja. 
 
1/E/2008.03.05. sz. határozat: Az elnökség egyhangú szavazással megszavazza 
jegyzőkönyvvezetőnek Zólyomi Andreát, hitelesítőknek Csiba Pétert és Kökényesi 
Györgyöt. 
 
Pusztai Csaba ismerteti a meghívó szerinti napirendi pontokat: 
 
1. Az előző ülés határozatainak áttekintése 
2. Főtitkár kinevezésének megerősítése 
3. Tagfelvétel/tagtörlés 
4. Kelet Kupa támogatási szerződés 
5. Naptárváltozás 
6. A MAMS pénzügyi beszámolója ügyében feltett kérdések tisztázása, szakági 
költségvetések beszámolója 
7. Pályázati pénz elosztása 
8. Névszponzori ajánlat gyorsasági szakágban 
9. Alapszabály módosítás (az Ügyészség indítványozása alapján) 



10. Közgyűlésre szóló beszámolók jóváhagyása 
11. MAMS 2008. évi sportdiplomáciai kiutazási terve 
12. Biztosító ügy aktuális állása, bírók biztosítása 
13. Egyebek 
 
Egyéb napirendi pontra javaslat nem érkezett. 
 
2/E/2008.03.05. sz. határozat: Az elnökség a napirendi pontokat egyhangúlag elfogadja. 
 
 
1. napirendi pont: Az előző ülés határozatainak áttekintése 
 
3/E/2008.03.05. sz. határozat: Az elnökség egyhangú szavazással elfogadja a javaslatot, 
miszerint a minimotoros és utánpótlás bajnokságban 2008-ban ugyanazon a napon két 
verseny is megrendezhető legyen. 
 
4/SZT/2008.03.05. sz. határozat: A Szakágvezetői Tanács egyhangú szavazással javasolja 
elfogadásra a javaslatot, miszerint az elnökség a 2008. május 31-i bevétel-kiadás 
állapotot megvizsgálva a többletbevételek terhére a szakági keretet növelje. 
 
 
2. napirendi pont: Főtitkár kinevezésének megerősítése 
 
5/E/2008.03.05. sz. határozat: Az elnökség egyhangú szavazással megerősíti Zólyomi 
Andrea főtitkári kinevezését. 
 
 
3. napirendi pont: Tagfelvétel/tagtörlés 
 
Dr. Némethi Zsolt: a beadott tagfelvételi kérelmek közül a Hajdu TTE, a Natix Motorsport SE 
és a Székesfehérvári Motocross Egyesület papírjai voltak rendben, javasolja a kérelmek 
elfogadását. 
 
6/E/2008.03.05. sz. határozat: Az elnökség egyhangú szavazással elfogadja a Hajdu 
Technikai és Tömegsport Egyesület tagfelvételi kérelmét. 
 
7/E/2008.03.05. sz. határozat: Az elnökség egyhangú szavazással elfogadja a Natix 
Motorsport SE tagfelvételi kérelmét. 
 
8/E/2008.03.05. sz. határozat: Az elnökség egyhangú szavazással elfogadja a Pro-Feed 
2002 Kft. tagfelvételi kérelmét. 
 
9/E/2008.03.05. sz. határozat: Az elnökség egyhangú szavazással elfogadja a 
Székesfehérvári Motocross Egyesület tagfelvételi kérelmét. 
 
 
 
 
 
 



4. napirendi pont: Kelet Kupa támogatási szerződés 
 
10/E/2008.03.05. sz. határozat: Az elnökség elfogadja a javaslatot, miszerint az elnökség 
80 000 ft-ért adja meg a Cross Racing Team Gyulának a MAMS névhasználati jogát, így 
az egyesület a versenysorozatot „MAMS Kelet Kupa” néven rendezze meg. 
 
 
5. napirendi pont: Naptárváltozás 
 
11/E/2008.03.05. sz. határozat: Az elnökség egyhangú szavazással elfogadja az enduro 
naptárváltozást. 
 
12/E/2008.03.05. sz. határozat: Az elnökség egyhangú szavazással elfogadja a supermoto 
naptárváltozást. 
 
 
6. napirendi pont: A MAMS pénzügyi beszámolója ügyében feltett kérdések tisztázása, szakági 
költségvetések beszámolója 
 
13/E/2008.03.05. sz. határozat: Az elnökség egyhangú szavazással elfogadja a MAMS 
2007. évi szakági költségvetések és pénzügyi beszámolót. 
 
 
7. napirendi pont: Pályázati pénz elosztása 
 
Bulcsu Rezső: javasolja, hogy bírálják el a két beérkezett pályázatot, a fennmaradó összegre 
pedig március 14-ig lehessen pályázni. 
 
14/E/2008.03.05. sz. határozat: Az elnökség egyhangú szavazással elfogadja a javaslatot, 
miszerint az SZT elbírálja a két beérkezett pályázatot, a fennmaradó összegre pedig 
március 14-ig lehet pályázni. 
 
15/E/2008.03.05. sz. határozat: Az elnökség egyhangúlag elfogadja Papp László 1 000 
euros pályázatát. 
 
Csiba Péter: a salakmotoros csapat pályázatát megvizsgálja és figyelembe véve a tényt, hogy 
a salak szakág majdnem elköltötte a rendelkezésre álló keretet, javasolja, hogy csökkentsék az 
összeget 250 000 forintra. 
 
Pusztai Csaba: a salak szakág március 14-ig pontosítsa a pályázatot, addig az SZT elnapolta a 
kérdést. 
 
8. napirendi pont: Névszponzori ajánlat gyorsasági szakágban 
 
Bulcsu Rezső: A Full-Gas cég ajánlata, hogy a hivatalos verseny elnevezés „Full-Gas Magyar 
Köztársasági Kupa” legyen. Ezért cserébe televíziós megjelenést biztosítanak a Sport1 és a 
Viasat 3 műsorán. Öt verseny lesz az idén, mindegyik a Hungaroringen. 
 
Pusztai Csaba: a MAMS jelenleg nem jelenik meg a médiában. Van egy ajánlat, amire ha 
rábólintunk, megcsinálják velünk, ha nem, akkor nélkülünk.  



 
Daragó István: a MAMS érdeke, hogy MAMS tagok és versenyzők jelenjenek meg a tévében. 
Javaslata, hogy az elnökség szavazza meg, hogy a MAMS a gyorsasági szakágat a fent 
említett megállapodás engedélyezésével támogatja. 
 
16/E/2008.03.05. sz. határozat: Az elnökség egyhangú szavazással elfogadja a javaslatot, 
miszerint a MAMS a gyorsasági szakágat a fent említett megállapodás engedélyezésével 
támogatja. 
 
 
9. napirendi pont: Alapszabály módosítás (az Ügyészség indítványozása alapján) 
 
Pusztai Csaba: az ügyvéd úr elkészítette az Alapszabály módosításának tervezetét (írásos 
anyagot a jelenlévők előzetesen megkapták). Javasolja elfogadásra. 
 
17/E/2008.03.05. sz. határozat: Az elnökség egyhangúlag elfogadja az Alapszabály 
módosítását. 
 
 
10. napirendi pont: Közgyűlésre szóló beszámolók jóváhagyása 
 
Pusztai Csaba: elkészültek a beszámolók: a közhasznúsági jelentés, a mérleg, a kimutatás a 
juttatásokról, a költségvetési beszámoló, a szakági bevétel-kiadás, a pénzügyi beszámoló és a 
2008. évi terv, amit az elnökség már decemberben elfogadott. Javasolja elfogadásra. 
 
18/E/2008.03.05. sz. határozat: Az elnökség egyhangú szavazással elfogadja a pénzügyi 
beszámolókat. 
 
Csiba Péter: elkészítette a sportszakmai beszámolót. Ez kerül ki a közgyűlésre, a mellékletei 
pedig elérhetőek a honlapon. 
 
19/E/2008.03.05. sz. határozat: Az elnökség egyhangú szavazással elfogadja a 
sportszakmai beszámolót. 
 
Pusztai Csaba: meg kell határozni a Mandátumvizsgáló és a Szavazatszámláló Bizottság 
összetételét. A Mandátumvizsgáló Bizottság tagjainak Zólyomi Andreát, Sütő Erikát és 
Wodicskáné Tállyai Beatrixot javasolja. A Szavazatszámláló Bizottság tagjainak Nagy 
Róbertet, Király Árpádot és Daragó Istvánt javasolja. 
 
20/E/2008.03.05. sz. határozat: az elnökség egyhangú szavazással elfogadja Zólyomi 
Andreát, Sütő Erikát és Wodicskáné Tállyai Beatrixot a Mandátumvizsgáló bizottság 
tagjainak. 
 
21/E/2008.03.05. sz. határozat: Az elnökség egyhangú szavazással elfogadja Nagy 
Róbertet, Király Árpádot és Daragó Istvánt a Szavazatszámláló Bizottság tagjainak. 
 
 
11. napirendi pont: MAMS 2008. évi sportdiplomáciai kiutazási terve 
 
Sasvári Sándor: a pozíciója változott a tervben szereplőhöz képest, de a terv rendben van. 



 
22/E/2008.03.05. sz. határozat: Az elnökség egyhangú szavazással elfogadja a 2008. évi 
sportdiplomáciai tervet. 
 
Daragó István távozik, az elnökség 4 fővel határozatképtelen. 
 
12. napirendi pont: Biztosító ügy aktuális állása, bírók biztosítása 
 
Pusztai Csaba: nem történt még előrelépés. A végső határidő március első hete volt, a 
számlázás még mindig nem indult el. A MAMS az ügyvéd úr segítségével írni fog egy levelet 
a biztosítónak. 
 
Csiba Péter: már nem lehet biztosítót váltani. A két biztosító ajánlata között lényeges 
különbség a bírói díjak között volt. A biztosítás (a bíróké is) a versenyre történő utazás 
kezdetétől a hazaérkezésig szól. A díjat nem tudják olcsóbbra árazni. 
 
Vágó Tibor: egy megoldás lehetne, ha a bírók nem kérnének biztosítást. Mindenki egyénileg 
megoldja. 
 
Pusztai Csaba: az ötlet nem kivitelezhető, mivel a MAMS munkáltatója a bíróknak. Ha bármi 
baleset történik, a szövetséget terheli a felelősség. 
 
További hozzászólás hiányában a levezető elnök az ülést lezárja. 
 
 
 
 
____________________________    ____________________________ 
    Csiba Péter                            Kökényesi György 
 
 
 

____________________________ 
Zólyomi Andrea 

 
 
Budapest, 2008. március 10. 
 
 
 


